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Verslag vergadering algemeen bestuur d.d.27 maart 2025 
 
Aanwezig:  R. de Boer Landgraaf (voorzitter), N. Ramaekers Gulpen-Wittem (lid DB), S. Scheepers 

Simpelveld (lid DB), C. Gelderblom (Heerlen), D. Joppe (Voerendaal), J. Bühler (Sittard-
Geleen), J. Weling (Eijsden-Margraten), H. van de Laar (Beekdaelen) en R. Vinken 
(Kerkrade), V. Hermans (Brunssum), S. Leenen (secr.), N. Prevo (plv. secr).  

Afwezig:  J.P. Kompier (Vaals), M. Breugelmans (Waterschap Limburg),  
     
 
 
1) Opening 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de nieuwe leden van het algemeen bestuur welkom. 
 
2) Verslag vergadering d.d. 7 november 2024 
Dhr. Van de Laar merkt op dat bij de aanwezigen in plaats van zijn naam de naam van zijn voorganger 
staat. Het verslag zal op dat onderdeel worden aangepast. Het verslag wordt verder ongewijzigd 
vastgesteld en geeft verder geen aanleiding tot het maken van opmerkingen.  
 
3) Besluitenlijsten vergadering en t.k.n. besluitenlijst(en) DB 
De besluitenlijst geeft geen aanleiding tot het maken van opmerkingen. 
 
4) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
5)  Voorstel vaststelling Financiële verordening 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel tot vaststelling van de Financiële verordening. 
 
6) Voorstel vaststelling Controleprotocol 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel tot vaststelling van het Controleprotocol 
 
7) Voorstel voorlopige vaststelling jaarrekening 2024 
De portefeuillehouder geeft een korte toelichting. Zij wijst op het batig saldo ad € 127.811,- door met 
name onderuitputting bij de personele kosten als gevolg van vacatures, extra rente-inkomsten en het 
niet aanwenden van de post onvoorzien. Het voorstel is om het resultaat te bestemmen voor de 
incidentele kosten implementatie ICT in 2025. Een eventueel overschot hiervan zal aan het saldo bij de 
jaarrekening 2025 worden toegevoegd. 
De jaarrekening geeft verder geen aanleiding tot vragen of opmerkingen en wordt door het algemeen 
bestuur voorlopig vastgesteld. 
  
8) Voorstel voorlopige vaststelling bijgestelde begroting 2025 
De portefeuillehouder licht tot dat de begroting 2025 dient te worden bijgesteld aan de lastenkant. Dit 
heeft te maken met een verschuiving van salariskosten naar kosten inhuur personeel door het niet 
invullen van de functie van afdelingshoofd, door het organisatie-ontwikkeltraject en door de migratie 
naar de nieuwe ICT-omgeving. Door aanwending van de bestemmingsreserve ICT migratie alsmede de 
bestemming van het positief saldo van de jaarrekening 2024 kunnen deze incidentele kosten worden 
opgevangen en kan de batenkant, de bijdrage van de deelnemers, gelijk blijven. 
De bijgestelde begroting geeft verder geen aanleiding tot vragen of opmerkingen en wordt door het 
algemeen bestuur voorlopig vastgesteld. 
 
9) Voorstel voorlopige vaststelling begroting 2026 en meerjarenraming  
De portefeuillehouder geeft aan dat de begroting 2026 en de meerjarenraming in hoofdzaak bestaat uit 
het geïndexeerd doortrekken van de bedragen van de bijgestelde begroting 2025. 
Verder geeft de begroting 2026 en de meerjarenraming geen aanleiding tot vragen of opmerkingen en 
wordt door het algemeen bestuur voorlopig vastgesteld. 
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10) Groeiperspectief 
De secretaris licht toe dat Beek het proces van toetreding in gang heeft gezet en dat nog een aantal 
hobbels te nemen zijn, maar dat de verwachting is dat dit proces in 2025 zal worden afgerond. In 
afwachting daarvan ondersteunt Het Gegevenshuis Beek ter voorkoming van achterstanden en ten 
behoeve van een soepele toetreding. 
Het Gegevenshuis is benaderd door het ministerie van BZK met de vraag of Het Gegevenshuis de BAG 
en naderhand de BGT zou kunnen uitvoeren voor Bonaire, St. Eustatius en Saba. Op ambtelijk niveau 
heeft hierover reeds contact plaatsgevonden met de eilanden en thans wordt dit idee3 voorgelegd aan 
de eilandbesturen. 
Verder geeft de secretaris aan dat er ook gesprekken plaatsvinden met de deelnemers inzake 
uitbreiding van de dienstverlening met andere producten. 
De voorzitter onderstreept dat de groeipotentie niet alleen zit bij nieuwe toetreders, maar zeker ook bij 
door uitbreiding van de dienstverlening door de huidige deelnemers. 
 
11) Rondvraag 
Dhr. Van de Laar vraagt hoe het zit met het Informatiecentrum na-ijlende effecten steenkoolwinning. 
Wordt dit opgeheven omdat dit in de begroting 2026 en meerjarenraming niet meer is opgenomen? 
De secretaris licht toe dat het Informatiecentrum in het leven is geroepen door een 
samenwerkingsovereenkomst van de tien mijngemeenten, de provincie en Het Gegevenshuis. Deze 
samenwerkingsovereenkomst kende oorspronkelijk een termijn van 4 jaren. Het Gegevenshuis 
ondersteunt het informatiecentrum onder andere met het kaartmateriaal in Kaartviewer en het bijhouden 
van bepaalde data die van belang kunnen zijn voor het risicoinformatiesysteem. Hiervoor ontvangt        
Het Gegevenshuis subsidie van de provincie. Die termijn is verlengd met 2 jaren in afwachting van de 
oprichting van het Instituut voor mens, milieu en mijnbouw in Limburg (i3mL). Dan zal duidelijkheid 
moeten zijn waar de taken die het informatiecentrum thans verricht zullen worden georganiseerd en de 
rol die Het Gegevenshuis daarbij of richting i3mL zal gaan vervullen. Omdat de subsidie stopt in 2025 
is deze niet opgenomen in de begroting 2026, maar dat betekent niet dat de taken van het 
informatiecentrum ook zullen stoppen. 
 
Verder wordt er geen gebruik gemaakt van de rondvraag en sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
Verslag opgemaakt door S. Leenen 
 
 
Verslag vastgesteld in de vergadering van het AB d.d.  
 
 
 


